

申请者声明 / Statement of Consent

1. 塞浦路斯共和国驻华使馆为处理我的签证申请，有权要求我补充其他附加信息或者材料，并且在所有提交的材料中，只有部分原件将被返还。

The Embassy of the Republic of Cyprus reserves the right to ask me for any additional information or documents needed to process my visa application, and only a part of my original documents will be returned.

2. 我已获知，材料送抵塞浦路斯共和国驻华使馆后，若材料齐全且真实，其签证受理时间约为五个工作日，不包括邮寄的时间，不包括周末和法定节假日。在此期间我的护照将被存放在塞浦路斯共和国驻华使馆。请注意，签证受理时间因具体申请而异，塞浦路斯签证受理中心不对其做任何保证。

I have been informed by the Cyprus Visa Application Center that the visa process by the Embassy of the Republic of Cyprus can take up to 5 working days excluding transfer time, weekends and public holidays, provided that the documents are complete and correct and that my passport will be kept at the Embassy of the Republic of Cyprus during this period. Beware that this timeframe is indicative and cannot be guaranteed.

3. 支付签证费用并不意味着自动获得签证，不管是塞浦路斯共和国驻华使馆拒签或者申请者终止申请签证，签证费用都不可退还。

The submission of a visa application and payment of visa fees do not guarantee an automatic issuance of a visa. The visa and service fees are not refundable in case of visa application refusal by the Embassy of the Republic of Cyprus, or if the applicant chooses to suspend the application process.

4. 签发或拒签完全由塞浦路斯共和国驻华使馆决定。塞浦路斯签证受理中心不会影响塞浦路斯共和国驻华使馆对于签证的签发或拒签。

Granting or refusal of a visa is at the sole discretion of the Embassy of the Republic of Cyprus. The Cyprus Visa Application Center holds no influence over the final decision of the consular staff.

5. 塞浦路斯共和国驻华使馆保留要求申请人亲自面签的权利。

The Embassy of the Republic of Cyprus has the right to ask the applicant to appear for a personal interview.

6. 我已获悉申请材料不完整或者不符合塞浦路斯共和国驻华使馆对材料的要求将有可能导致签证申请被拒绝。

I have been informed that an application can be rejected if the submitted documents are incomplete or not compliant with the requirements for the visa procedure of the Embassy of the Republic of Cyprus.

日期/Date

签名/Signature

年 月 日